
 

 

Број: 05/1-50-13-29-14-3/15 

Сарајево,  08. 12. 2015. године 

 

 

ЗАПИСНИК 

                       са 14. сједнице Независног одбора Парламентарне скупштине БиХ 

 

Сједница је одржана 08. 12. 2015. године, с почетком у 8 часова. 

Сједницу је сазвао Жико Крунић, предсједник Независног одбора. 

           ПРИСУТНИ ЧЛАНОВИ НЕЗАВИСНОГ ОДБОРА: Жико Крунић, 

предсједник Независног одбора, Енес Обралија, први замјеник предсједника 

Независног одбора, Мато Јозић, други замјеник предсједника Независног одбора, Илма 

Мехић-Јусуфбашић, Адиса Бегић, Никола Џамбас, Мате Милетић, Љубомир Куравица, 

Мирослав Шкорић, чланови Независног одбора. 

 

ОСТАЛИ ПРИСУТНИ: Ивана Ловрић, која обавља послове секретара 

Независног одбора. 

Сједницу су пратили и Зоран Бркић из Сектора за односе с јавношћу Секретаријата 

Парламентарне скупштине БиХ, Дијана Шатара и Сенад Златар представници ОХР-а. 

Предсједник Независног одбора Жико Крунић констатовао је да постоји кворум за рад 

и отворио 14. сједницу Независног одбора Парламентарне скупштине БиХ 

Независни одбор једногласно је усвојио сљедећи  

 

Д Н Е В Н И   Р Е Д 

 

1. Усвајање Записника са 13. сједнице Независног одбора; 

2. Разматрање Извјештаја о финансијској ревизији Граничне полиције БиХ, 

Државне агенције за истраге и заштиту БиХ и Дирекције за координацију 

полицијских тијела БиХ, материјал Канцеларије за ревизију институција БиХ 



 

број: 01-05-50-983-1/15 од 10. 11. 2015. године а запримљен у Парламентарној 

скупштини БиХ 10. 11. 2015. године, број: 05/1-16-1-1444/15; 

3. Текућа питања. 

 

 

           Ад.1. Усвајање Записника са 13. сједнице Независног одбора    

 

Записник са 13. сједнице Независног одбора је усвојен једногласно, без примједаба. 

 

 

       Ад.2. Разматрање Извјештаја о финансијској ревизији Граничне полиције  

                 БиХ, Државне агенције за истраге и заштиту БиХ и Дирекције за  

                 координацију полицијских тијела БиХ, материјал Канцеларије за  

                 ревизију институција БиХ, број:01-05-50-983-1/15 од 10. 11.2015. године, а  

                 запримљен у Парламентарној скупштини БиХ 10. 11. 2015. године,  

                 број: 05/1-16-1-1444/15 

 

У оквиру ове тачке дневног реда чланови Независног одбора су разматрали 

финансијске извјештаје Канцеларије за ревизију институција БиХ полицијских 

агенција из своје надлежности, а то су Гранична полиција БиХ, Дирекција за 

координацију полицијских тијела БиХ и Државне агенције за истраге и заштиту БиХ. 

У уводу у ову тачку дневног реда предсједник Независног одбора Жико Крунић је 

напоменуо да је у консултацији са другим члановима Независног одбора затражио од 

Канцеларије за ревизију институција БиХ ове извјештаје како би се упознали с њима и 

видјели да ли евентуално  има нешто што би било предмет  поступања Независног 

одбора и њихове надлежности у раду ове три полицијске агенције, након чега је 

отворио дискусију. У дискусији се за ријеч јавио први замјеник предсједника 

Независног одбора  Енес Обралија, који је истакао да Независном одбору није намјера 

да улази у области рада других институција БиХ. Даље је нагласио да је читајући 

извјештаје о финансијском пословању ових полицијских агенција уочио да је 

Канцеларија за ревизију институција БиХ за све три институције истакла исту 

примједбу која се односи на недостатак подзаконског акта којим се прописује посебан 

додатак на плату, што је, како се наводи у извјештајима, обавеза виших органа. У 

даљој расправи о овим извјештајима учествовала је већина чланова Независног одбора. 

Чланови Одбора су примили к знању Извјештаје Канцеларије за ревизију институција 

БиХ и усагласили се да ће ови извјештаји бити предмет разговора са руководством 

полицијских агенција. 

  

Ад.3. Текућа питања 

 

У оквиру ове тачке дневног реда чланови Независног одбора су се реферирали на 

претходну тачку те договорили да ће до наредних сједница одржати састанке са 

руководиоцима полицијских тијела БиХ. 



 

Даље, под овом тачком дневног реда чланови Независног одбора отворили су расправу 

и о томе како побољшати рад Независног одбора. У вези с тим, Мате Милетић, који је 

некада био члан Одбора за жалбе грађана, предложио је да се чланови Независног 

одбора укључе у TAIEX програме с циљем размјене искустава између сличних органа 

и полицијских агенција из земаља Европске уније те су тако донијели  

 

ЗАКЉУЧАК 

 

У наредном периоду, у сарадњи са Заједничком службом Парламентарне скупштине 

БиХ, потребно је сачинити апликацију у оквиру TAIEX програма за студијску посјету 

те организовати радионицу како би се унаприједио рад Независног одбора након 

сагледавања праксе и рада оваквих и сличних тијела у земљама Европске уније. 

 

 

 

На приједлог првог замјеника предсједника Независног одбора Енеса Обралије, 

чланови Независног одбора исказали су потребу да убудуће присуствују сједницама и 

семинарима које организује Заједничка комисија за одбрану и безбједност БиХ а на 

којима се разматрају питања која се односе на рад полицијских агенција. У том смислу 

донијели су сљедећи  

 

ЗАКЉУЧАК 

 

Потребно је упутити допис предсједавајућем Заједничке комисије за одбрану и 

безбједност БиХ којим се изражава потреба да представници Независног одбра (до три 

члана) буду позивани на сједнице и семинаре на којима се разматрају питања која се 

односе на рад и поступање полицијских агенција БиХ.  

 

Договорено је и да се наредна сједница Независног одбора одржи до краја децембра 

2015. те да ће се на њој, између осталог, разматра План рада Независног одбора за 

2016. годину.  

 

 

Предсједник Независног одбора Жико Крунић закључио је сједницу у 9.30 часова. 

 

         СЕКРЕТАР      ПРЕДСЈЕДНИК                             

НЕЗАВИСНОГ ОДБОРА                     НЕЗАВИСНОГ ОДБОРА 

          Ивана Ловрић            Жико Крунић 


